
 
 

  

Kempen 
 

Boeren protesteren tegen bouw serrecomplex 
 

Vijftigtal Landbouwers zakken met tractors af naar stadhuis 
 
Hoogstraten 
 

Een 50-tal boeren heeft gisternamiddag actie gevoerd tegen de 
bouwaanvraag die momenteel loopt bij de stad Hoogstraten 
voor een serrecomplex van negen hectare in de 
Hinnenboomstraat. De betogers werden ontvangen door drie 
CD&V-schepenen en burgemeester Van Aperen. «Laat ons niet 
voorbarig reageren want we hebben nog geen uitspraak 
gedaan», aldus eerste schepen Tinne Rombouts (CD&V). 
 

TOON VERHEIJEN 
 

De Belgische Plantenkwekerij (BPK) Duffel NV deed onlangs een 
bouwaanvraag én een milieuvergunningsaanvraag voor een 
serrecomplex van bijna negen hectare in de Hinnenboomstraat. 
Bij de boeren in de omgeving is dat in het verkeerde keelgat 
geschoten. Een 50-tal boeren zakte daarom gisteren af naar het 
stadhuis om hun stem te laten horen. Er werd ook een petitie 
gehouden. «Volgens het structuurplan moet er een optimale 
verwevenheid zijn tussen akkerbouw en glastuinbouw, maar dat 
is er hier niet», zegt Fons Sprangers. «Negen hectare, dat is 
geen tuinbouw meer, dat is pure industrie. Dat hoort daar niet 
thuis. Is het trouwens niet beter af te wachten totdat het 
provinciaal plan klaar is dat de zone gaat afbakenen voor 
glastuinbouw?» 
 

Open gebied 
 
De boeren zijn boos. Niet alleen omdat hun kostbare grond 
verloren gaat, maar ook omdat een van de mooiste open 
gebieden van Hoogstraten eraan moet geloven. Volgens de 
boeren zijn makelaars sommige gronden aan het opkopen. «Die 
geven tot drie keer meer de grondwaarde (tot 100.000 euro per 
hectare wordt gezegd, nvdr)», zegt een van de landbouwers. 
«Dat kan geen enkele boer nog betalen. We hopen dan ook dat 
het stadsbestuur ons kan helpen.» Fons Grielens is ook een van 
de getroffen boeren. «Ik heb al grond moeten afgeven voor de 
uitbreiding van het industrieterrein De Kluis en nu komt dit er 
nog eens bij? Waarom worden we uit onze eigen stad 
gejaagd?» 
 

Afwachten 
 
Burgemeester Arnold Van Aperen (KVB) en de CD&V-schepenen 
Tinne Rombouts, Ward Baets en Marc Haseldonckx kwamen de 
klachten van de boeren aanhoren in de hal van het stadhuis. 
 

Het ging er bij momenten bitsig aan toe. «Het wordt tijd dat we 
de steun die we jullie in oktober gaven, terugkrijgen», sneerde 
een van de boeren. «Jullie beseffen echt niet wat er ons boven 
het hoofd hangt.» 
 

Een aantal boeren wezen vooral met verwijtende vinger naar 
schepen Ward Baets die volgens de boeren connecties zou 
hebben met de makelaars. 
 

Tinne Rombouts vroeg om rust. «Het openbaar onderzoek loopt 
nog. We bekijken het dossier daarna rustig. We gaan niet 
vooruitlopen op de feiten. Wat makelaars doen, hebben wij niet 

 
 
 



in de hand. En misschien dat de mensen uit de tuin- en de 
landbouw maar eens rond de tafel moeten gaan zitten om tot 
afspraken te komen. Als dat overleg er niet vanzelf komt, wil ik 
daar gerust het initiatief voor nemen.» (VTT) 
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